




Skinnarvikens Intresseförening 

Verksamhetsberättelse 2020 - 2021 
 

Styrelsen har under verksamhetsåret 2020 - 2021 bestått av: 

Ordförande Magnus Eriksson, vice ordförande Gunilla Edvinsson, kassör Jens Lundsten, 

sekreterare Margareta Vogel, vice sekreterare Jarl Risberg (web-ansvarig) samt ledamöter Åke 

Stridh och Reid Cederlund (vägansvarig). 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft sju protokollförda styrelsemöten. Några möten har 

hållits i Bökevik, flertalet har skett via Messenger gruppmöten.  

 

Löpande underhåll av vägarna:  

Under hösten 2020 och våren 2021 har skrapning och saltning av vägar genomförts. Under 

några vintermånader krävdes vinterväghållning bestående av snöröjning – och detta år även 

halkbekämpning på nya sträckan ovanför gården där det blivit väldigt halt tidvis. Tidigare beslut 

om väghyvling under 10 av årets månader har visat sig vara riktigt eftersom vägen nyttjas 

alltmer – vilket i sig är glädjande. Utfyllnad av potthål har skett löpande. Klippning av 

vägkanterna har gjorts efter midsommar och planeras i slutet av sommaren för bästa hållbarhet. 

Målet med vägunderhållet är att vägarna ska vara farbara, tillgängliga och säkra. 

 

Vägförbättringar:  

Fortsatt arbete enligt planen årsmötesbeslut 2019. Flintholmsvägen har åtgärdats med 

kantskärning, bärlagerförstärkning och nytt slitlager. Samtidigt har höjden justerats, stenar 

längs vägkanterna tagits bort och 2 kurvor har försetts med kantstolpar för att hindra att trafiken 

genar utanför vägbanan. Vid vändplatsen har ny vägskylt satts upp som markerar vändplats och 

hindrar parkering som inte är tillåten. Trafikverket har beviljat ett bidrag på ca 40% av 

kostnaden. 

Avsikten var att bygga om på fler ställen, men det finns telestolpar i vägen som vi inte i egen 

regi får plocka bort enligt Skanova. Orsaken är bl a att stolpar rivits på andra håll och eftersom 

dessa är miljöfarligt avfall har de inte tagits om hand på rätt sätt utan blivit liggande i naturen. 

Ledningsnätet används inte och enligt planerna kommer stolparna att tas bort under kommande 

år. Utan stolparna kommer vi att kunna ordna fler vändplatser och undvika farligt backande 

med en tilltagande trafik av lastbilar. 

Kommande år är planerna att genomföra fler förbättringar i vårt vägnät. I vilken ordning 

åtgärderna genomföres beror på bl a möjligheten till bidrag från Trafikverket, när telestolparna 

försvinner och naturligtvis skador och annat som kan påverka ordningen. Projekt som kan 

nämnas finns behov av godkända vändplatser på ett tiotal ställen, kantskärning generellt, 

renovering av lutande mötesplatser, höjning av Skinnarviksvägens låga partier, förbättring av  

sikten vid Eneholmsbryggan mm. Det finns gott om planerade projekt och ekonomin avgör 

takten. 

 

Vi kartlägger nu vilka vägavsnitt som ingår i föreningens ansvar eftersom det finns några 

frågetecken. Vilka vägar är berättigade för ekonomiskt stöd? Utifrån detta klarläggande kan vi 

sedan hantera vägunderhållet och medlemmarnas önskemål korrekt. Stadgarna innehåller ingen 

sådan information, möjligen kan ett policydokument skapas framöver. 

 

 

 



Ekonomi: 

Föreningens ekonomiska läge är stabilt.  Fonderade medel är överförda till Bökevik fiskeläges 

vägförening – fondering för vår del av asfaltsträckan. Fortsättningsvis faktureras vi årligen. 

Detaljer kring det ekonomiska resultatet och planer för det kommande budgetåret kommer att 

redovisas via utskick i samband med årsmötet. 

 

På vår hemsida (www.skinnarvik.se) finns mycket information. Här finns bl.a. ett aktuellt 

medlemsregister, dokument och information från styrelsen liksom från Håanabbens 

Fiberförening och från vattenföreningarna. Anslagstavlan på hemsidan används för gratis intern 

annonsering. Här finns också information om seglings- och tennisaktiviteterna, om 

bouleverksamheten, om träning i hjärt-lung-räddning samt om aktuella kulturevenemang och 

miljöprojekt i Blekinge. Här finns även ett PDF-dokument med ”trivselregler” för 

Bökeviksområdet – som kan användas till exempel vid uthyrning av stugor. 

 

Säkerhet i området mm:  

Hjärtstartaren har underhållits med nytt batteri och nya elektroder i enlighet med tillverkarens 

instruktioner och datering av förbrukningsmaterial. Nödutrustningen vid badplatserna, 

livbojarna, har kontrollerats och justerats. 

 

Vår gemensamma arbetsdag genomfördes med fokus på röjning av vass vid båtrampen, röjning 

av stigar samt fortsatt upprustning av spångar i kohagen.  

 

På grund av fortsatta problem med vildsvin har en jakt genomförts i december 2020. Totalt 

sköts 4 vildsvin av jaktlaget – norr om Vierydsvägen. Medlemmar har även fortsättningsvis 

uppmanats kontakta styrelsen vid problem med vildsvin. 

 

Vårt traditionella midsommarfirande på ängen ställdes in även 2021 utifrån gällande 

rekommendationer från myndigheterna för att minska riskerna för smittspridning av Covid -19.  

 

Sommaren 2020 anordnade frivilliga krafter – Ingvar Lindén, Mikael Vestberg och Veronika 

Vestberg - en seglarskola. Arrangörerna har fått tillstånd och stöd från styrelsen. Seglarskolan 

är liksom tennisskolan något som bidrar stort till den goda stämningen i vårt område.  

 

 

Bökevik 2021-06-30 

Styrelsen för Skinnarvikens Intresseförening 

Magnus Eriksson   Gunilla Edvinsson 

Jens Lundsten   Margareta Vogel 

Jarl Risberg    Åke Stridh 

Reid Cederlund 

 



Resultaträkning 20200630- 20210630 för Skinnarvikens intresseförening 

 

 

Intäkter                         2020/2021                             2019/2020     

Medlemsavgifter:       68 800 kr                                 140 000 kr 

Vägar:                            30 291 kr                                   69 260 kr 

 

Summa Intäkt:             99 091 kr                                  209 260 kr 

 

 

Kostnader: 

 

Bryggor:                           0 kr                                              1 435 kr 

Vägar:                              59 431 kr                                166 519 kr 

Bankkostnader:              0 kr                                               1115 kr 

Övriga Kostnader:        9 098, 25 kr                                9 076 kr 

 

Summa kostnader:    68 529 kr                                    178 145 kr 

 

 

Årets resultat:             30 562 kr                                   31 515 kr 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Balansräkning 

                                                            2021-06-30                                               2020-06-30 

 

Kassa:                                                   417,00 kr                                                 417 kr 

Bankkonto:                                        141 466, kr                                          110 905 kr 

 

Summa Omsättningstillgångar:     141 883kr                                             111 322 kr 

 

Eget Kapital/ skulder 

Eget kapital                                        141 883 kr                                             111 322 kr 

 

Summa Eget Kap/ Skulder:             141 883 kr                                             111 322 kr 

 

Kommentar: 

Under året har vi haft medlemsavgift 800 kr bebyggd fastighet och 400 kr obebyggd 

fastighet. Totalt så har vi haft 82 som betalt 800 kr (65 600 kr) och 8 st som betalt 400 kr 

(3200 kr). Föreningen har erhållit bidrag för våra vägar ifrån Trafikverket och 

Ronnebykommun på 30 290, 85 kr. Detta utgör föreningens intäkt för verksamhetsåret som 

gått. Vi har även betalt ut de 7500 kr till Bökeviks boul denna ligger med i de övriga 

kostnaderna vi har haft under året.  

Vi har även gjort i ordning Flintholmsvägen till en kostnad för 35 258 kr. Denna kostnad 

kommer att belasta nästkommande verksamhetsår och likaså så kommer bidraget på ca 50% 

utav kostnaden att komma in till föreningen under nästkommande verksamhetsår.   

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Budget 2021/2022 

 

Intäkter 

 

Medlemsavgifter                  68 000 kr 

Bidrag vägar                           30 000 kr 

 

Summa intäkt                        98 000 kr 

 

Kostnader 

Vägar                                       -75 000 kr 

Midsommar                             - 1 500 kr 

Bökeviksamfällighet             -10 000 kr 

Sand badstränder                   - 5 000 kr 

Övriga kostnader                     -5 000 kr 

 

Summa kostnader:                -96 500 kr 

 

Resultat:                                    1 500 kr 

 

 

Budget bygger på samma medlemsavgift 800 kr/ 400 kr och ungefär samma bidrag ifrån 

vägverket.  Något högre kostnad för vägarna om vi skall fixa i ordning mötesplatserna. 

Skulle det behövas att läggas mer pengar på våra vägar för att hålla dem i bra skick så har 

vi en stabil kassa att täcka dessa ev extra utgifter. I övriga kostnader som ligger det med ev 

förbättringar på badbryggorna om det skulle behövas.   




